
Ten sam potencjał w różnych nadleśnictwach - rozmowa z mec. Łukaszem Bąkiem

Dodano: 04.02.2021

Czy przedsiębiorcy mogą wykazywać ten sam potencjał startując w przetargach w różnych
nadleśnictwach, czy jednak nie? Czy opłaca się weryfikować oferty konkurentów? Na te pytania
odpowiada mecenas Łukasz Bąk.

 

 

Rozmowa została przeprowadzona po publikacji tekstu na naszym portalu:

http://firmylesne.pl/lista/okiem-adwokata/pokaz/ten_sam_potencjal_w_roznych_nadlesnictwach,4648

 

Jak się okazuje, mimo złożoności sprawa jest prosta do wytłumaczenia. Więcej szczegółów dowiecie
się z poniższego filmu:

 

 

 

 

 

http://firmylesne.pl/lista/okiem-adwokata/pokaz/ten_sam_potencjal_w_roznych_nadlesnictwach,4648
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Nie dodano jeszcze żadnego komentarza.


